
PROTOKÓŁ NR VI/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 24 marca 2011 r.

Sesja trwała od godz. 13.35 do godz. 15.00.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· przedstawiciele związków zawodowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Sekretarza i Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe
osoby przybyłe na obrady Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Od godz. 13.35 obecnych było 14 radnych, nieobecna radna Elżbieta Sikora.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące zmiany:

Burmistrz Gminy Żychlin – Grzegorz Ambroziak – wniósł o wprowadzenie zmian
do porządku obrad, aby w punkcie 3 Podjęcie uchwał w sprawach: podpunktów e i f)
o brzmieniu:

e) projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie
z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2011 rok,

Uchwała wyniknęła z oczywistego błędu ludzkiego i musimy poprawić zapis dotyczący kwoty
z 220.300 zł na 222.300 zł.

f) projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego  w Łodzi na Uchwałę Nr 5/20/2011 Kolegium Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi   z dnia 10 lutego 2011 r.

Uchwała ta dotyczy wsparcia inicjatyw sportowych przez gminę, a stoimy na stanowisku, że
podjęta w ubiegłej kadencji uchwała Rady została podjęta prawidłowo i zawiera prawidłowe
zapisy ustawowe. Na innym stanowisku stoi Regionalna Izba Obrachunkowa i dlatego
chcieliśmy to konsultować poprzez decyzję Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia zmian do porządku obrad.
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Za przyjęciem zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu w punkcie 3 „Podjęcie
uchwał w sprawach:” podpunktu e) o brzmieniu:

e) projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie
z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2011 rok

głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę.

Od godz. 13.38 obecnych 15 radnych, przybyła radna Elżbieta Sikora.

Za przyjęciem zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu w punkcie 3 „Podjęcie
uchwał w sprawach:” podpunktu f) o brzmieniu:

f) projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr 5/20/2011 Kolegium Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 10 lutego 2011 r.

głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę i przystąpiła do
przegłosowania porządku obrad po zmianach.

Za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,
b) wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków

stanowiących fundusz sołecki,
c) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego

nieograniczonego,
d) restrukturyzacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie,
e) zmieniająca Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada

2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
na 2011 rok,

f) wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę
Nr 5/20/2011 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 10 lutego
2011 r.

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 10 lutego 2011 r. do
11 marca 2011 r.

5. Odpowiedzi na zapytania.
6. Sprawy różne.
7. Przyjęcie Protokołu Nr V/11 z dnia 25 lutego 2011 r.
8. Zakończenie obrad.
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Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – w ostatnich wydaniach prasowych,
między innymi w Dzienniku Łódzkim, pojawiły się informacje dotyczące popełnienia
przestępstwa przez pracownika Urzędu Gminy w Żychlinie, który miałby zostać pociągnięty
do odpowiedzialności za niedopełnienie obowiązków służbowych na podstawie
przeprowadzonej kontroli przez Centralne Biuro Antykorupcyjne.
Z pełną stanowczością stwierdza, że na tą chwilę mamy wiedzę, iż sprawa nie dotyczy
żadnego urzędnika, który jest zatrudniony przez niego w Urzędzie Gminy w Żychlinie. W tej
chwili mamy wystąpienie prokuratury, która zwraca się po określone dokumenty, które
zostały wydane w roku 2006 zanim rozpoczął pracę jako Burmistrz Gminy i jednocześnie
wskazują na to, że sprawa nie dotyczy żadnego pracownika Urzędu. Będziemy czekać na
rozstrzygnięcie tej sprawy przez prokuraturę.

Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – droga w Tretkach jest w bardzo złym stanie
– prosi o interwencję w tej sprawie.

Józef Kowalski – porządek na terenie miasta i gminy – powstały „dzikie wysypiska”, jak
np. teren po byłej spółdzielni wielobranżowej – wiadomo, że zmarł właściciel, ale jest żona,
należałoby albo zmusić właściciela do uporządkowania terenu, albo ten teren wykupić.
Podobna sytuacja jest na działkach przy ul. 1 Maja (działka po p. Śliwińskim i działka prawie
naprzeciwko) – prosi Zarząd, aby wpłynął na uporządkowanie tego terenu.

Zofia Pilarska – wniosek dotyczący drogi powiatowej Śleszyn-Zarębów – korzystając z
obecności Radnych Rady Powiatu wnioskuje o wpłynięcie na zarządcę drogi powiatowej
Śleszyn-Zarębów - droga ta jest w stanie krytycznym, najgorsze są odcinki Zarębów-Balików
i Śleszyn ul. Biała na wprost posesji Pana Kazimierczaka i Pana Słubika. Nawierzchnia tej
drogi została wywrócona, być może, że stało się tak wskutek zastoin wodnych na gruntach
Pana Słubika. Wnioskuje o remont tej drogi, a na ten czas o oznakowanie tej drogi znakami
„WYBOJE”, gdyż obecnie takich znaków nie ma.
Drugi wniosek kieruje do Spółki Wodnej o zajęcie się sprawą zastoin wodnych na gruntach
Pana Słubika położonych w Śleszynie ul. Biała. Od dwóch lat właściciel tych gruntów nie
może z nich korzystać, gdyż ciągle na tym terenie stoi woda. Prosi Prezesa Spółki Wodnej o
interwencję w tej sprawie.

Jadwiga Lewandowska – Sołtys Sołectwa Żabików – prosi o remont drogi powiatowej w
Żabikowie – obecnie stan drogi jest fatalny.

Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – prosi o interwencję w sprawie drogi
powiatowej w Dobrzelinie, ul. Kasztanowa – droga jest w bardzo złym stanie.

Magdalena Krupińska-Kotulska – zapytała, czy w roku 2011 r. powtórzy się sytuacja z
2010 r. dotycząca organizacji „Dnia Żychlina” to znaczy, czy firmy z terenu gminy Żychlin
zostaną wpuszczone w tym dniu na stadion w celu handlowania? Święto to jest również
świętem przedsiębiorców?
Drugie zapytanie kieruje do osób odpowiedzialnych za umieszczanie informacji na stronach
BIP - czy informacje nie mogą być zamieszczane wcześniej w związku z tym, że z jej ustaleń
wynika, że Rada Miasta ma czas dwóch tygodni na zatwierdzenie protokołu z Sesji, zatem
czy protokoły te nie powinny być publikowane wcześniej?
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Ponadto zapytała, czy można aplikować do Rady Powiatu, bądź też do Urzędu Gminy w
Żychlinie, który mógłby aplikować do Starostwa o naprawę drogi przy Szkole Podstawowej
Nr 2 w Żychlinie?

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wystąpiliśmy do Zarządu Powiatu w
Kutnie o podjęciu rozmów na temat stanu dróg powiatowych na terenie gminy, dotyczy to
drogi w Żabikowie, ul. Kasztanowej w Dobrzelinie, ul. Żeromskiego w Żychlinie oraz innych
dróg. Z przykrością stwierdza, że od grudnia ubiegłego roku nie otrzymaliśmy stosownej
odpowiedzi. W jego imieniu wystąpiła Radna Powiatu Pani Edyta Ledzion z zapytaniem do
właściwych osób, czy gmina Żychlin zasłużyła na odpowiedź w sprawie remontu dróg. Do
dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi.

Magdalena Krupińska-Kotulska – zapytała, jak wygląda sprawa oświetlenia ulicznego w
godzinach nocnych na terenie gminy Żychlin? Prosi o rozwiązanie tego problemu w jakiś
inny sensowny sposób poprzez chociażby wyłączenie co drugiej, czy co trzeciej latarni.
Zapewne gmina posiada licznik dwutaryfowy, więc czy są to aż tak duże oszczędności dla
gminy na wyłączeniu oświetlenia.

Grzegorz Ambroziak – gmina ma oszczędności z tytułu wyłączania oświetlenia po godz.
24.00, natomiast w jakiej wysokości są to oszczędności będziemy wiedzieli już po
otrzymaniu pierwszej faktury. Wówczas będzie spotkanie z Radnymi i zastanowimy się, w
jaki sposób poprawić tę sytuację na terenie gminy.

Henryk Zajkowski – Sołtys Sołectwa Czesławów – zapytał, czy w 2011 r. będzie
remontowany odcinek drogi od Czesławowa do Janowa na długości 1 km?

Agnieszka Szałamacha – Sołtys Sołectwa Kruki – prosi o pilny remont drogi powiatowej
Zarębów-Śleszyn – droga jest w fatalnym stanie.
Podziękowała Burmistrzowi Gminy za zmianę opiekuna świetlicy wiejskiej.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011
rok.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2011 rok.
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VI/18/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków
stanowiących fundusz sołecki,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody
na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.
Ze względu na to, że radni w sprawie funduszu sołeckiego nie podjęli decyzji na
posiedzeniach Komisji, będziemy głosować na Sesji projekt uchwały.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku w sprawie wyrażenia lub nie
wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz
sołecki.

Za wyrażeniem zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz
sołecki głosowało - 15 radnych,
Za nie wyrażeniem zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących
fundusz sołecki głosowało -   0 radnych,
 „wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada wyraziła zgodę na wyodrębnienie w budżecie
gminy środków stanowiących fundusz sołecki i przystąpiła do podjęcia projektu uchwały.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie
gminy środków stanowiących fundusz sołecki głosowało  - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

Uchwała Nr VI/19/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego
nieograniczonego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości
niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
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zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia
nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie
przetargu ustnego nieograniczonego głosowało  - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VI/20/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) restrukturyzacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie restrukturyzacji Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie restrukturyzacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
restrukturyzacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie restrukturyzacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
restrukturyzacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie restrukturyzacji
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie restrukturyzacji Zakładu Gospodarki Komunalnej
w Żychlinie głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr VI/21/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) zmieniająca Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
9 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2011 rok,
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy
Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu
Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2011 rok głosowało  - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VI/22/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na
Uchwałę Nr 5/20/2011 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi
z dnia 10 lutego 2011 r.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr 5/20/2011 Kolegium
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 10 lutego 2011 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wniesienia
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr 5/20/2011
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 10 lutego 2011 r.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr 5/20/2011 Kolegium Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 10 lutego 2011 r.
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr VI/23/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
10 lutego 2011 r. do 11 marca 2011 r.
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Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 10 lutego 2011 r. do
11 marca 2011 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 10 lutego
2011 r. do 11 marca 2011 r. głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na zapytania:
- sprawa dróg powiatowych – w zakresie remontów dróg powiatowych podejmujemy

próbę dialogu z Zarządem Dróg, ma nadzieję, że obecny tu Radny Powiatu również
wesprze nas w tej kwestii, aby traktowano naszą gminę poważnie,

- sprawa porządkowa spółdzielni wielobranżowej i innych działek – będziemy badać
każde zgłoszenie dotyczące utrzymania czystości i porządku, staramy się egzekwować
przepisy w tym zakresie łącznie z restrykcjami. Sprawa spółdzielni wielobranżowej była
nawet skierowana do Sądu,

- naprawa dróg gminnych – rozpoczyna się okres, kiedy będziemy ustalać zakres i
harmonogram remontów dróg, będzie przegląd dróg i ich inwentaryzacja. Szczegółowy
zakres i termin remontów dróg zostanie w niedługim czasie ustalony – dotyczy to
zarówno drogi w Tretkach, jak i drogi w Czesławowie. Droga w Czesławowie jest sprawą
inwestycyjną, nie wie, czy uda się wykonać tę drogę w tym roku,

- organizacja Święta Żychlina i brak udziału firm z terenu gminy – w pierwszej
kolejności musimy ustalić osobę odpowiedzialną za organizację Święta Żychlina,
potrzebna będzie przy tym obecność Pani Dyrektor MGOKSiR, która otrzyma zapytanie
Pani Magdaleny Krupińskiej i będzie mogła udzielić stosownej informacji. Święto Żychlina
jest imprezą masową, która musi spełniać określone wymogi, nie jest w stanie
odpowiedzieć teraz, kto podjął taką decyzję  w tej sprawie.

Magdalena Krupińska-Kotulska – prosiłaby o interwencję Burmistrza w tej sprawie,
występuje nie tylko w swoim imieniu, ale także w imieniu wszystkich przedsiębiorców
z terenu gminy. Nie chciałaby, aby wyprowadzano nasz kapitał poza teren naszej gminy.

Grzegorz Ambroziak odpowiedział na pozostałe zapytania:
- naprawa drogi powiatowej ul. Żeromskiego – w ubiegłej kadencji powiat podjął

wysiłek, aby opracować projekt techniczny modernizacji drogi – ul. Żeromskiego, był to
koszt około 80.000 zł. Nasza gmina podjęła uchwałę o współfinansowaniu w modernizacji
tej drogi, jednakże powiat wycofał się z tej inwestycji i nie podjął w odpowiednim czasie
stosownej uchwały.

- oświetlenie uliczne – będzie opracowywany taki model funkcjonowania oświetlenia
ulicznego, aby zadowolił wszystkich mieszkańców.

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – umieszczanie protokołów z Sesji
Rady na stronie BIP - protokół nie jest zapisem stenograficznym obrad Rady, protokoły są
nagrywane i z nagrań Sesji sporządzany jest protokół.
Tryb zamieszczania protokołów na stronie BIP jest następujący – projekt protokołu
sporządzany jest przez pracownika Biura Obsługi Rady, przedstawiany jest Przewodniczącej
Rady, Pani Przewodnicząca na trzy dni przed sesją umożliwia radnym wgląd do tego
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protokołu. Radni także podczas obrad kolejnej sesji mają okazję zapoznać się z takim
protokołem  i ewentualnie wnieść swoje uwagi bądź zastrzeżenia do protokołu.
Protokół zostaje przyjęty na sesji i niezwłocznie po sesji zostaje umieszczony na stronie
internetowej Urzędu Gminy.  Jak wynika z zawiadomienia o dzisiejszej sesji i porządku
obrad, w dniu dzisiejszym Państwo Radni będą przyjmowali Protokół Nr V/11, a dziś mamy
sesję nr VI. Widać zatem, że protokoły są sporządzane na bieżąco i publikowane w BIP.
Jeśli kiedyś nastąpiła jakaś zwłoka, to przeprasza za zaistniałą sytuację.
W woli informacji dla Państwa Radnych i zebranych – jesteśmy jedną z nielicznych gmin,
która na bieżąco na stronach internetowych publikuje protokoły z posiedzeń Rady.

Magdalena Krupińska-Kotulska – nadmieniła, że nie wszystkie informacje umieszczane są
na bieżąco, jak zarządzenia Burmistrza, np. zarządzenie nr 3 jest wykropkowane, nie ma
jego treści.

Grzegorz Ambroziak – poinformował, że będziemy dokonywać zmiany operatora naszego
serwera, ponieważ spotkaliśmy się z różnymi problemami podczas współpracy w związku
z obsługa naszej strony internetowej i BIP-u. Na ten czas została wypowiedziana umowa
z firmą obsługującą naszą stronę, natomiast gdy będziemy przygotowani do przeniesienia
danych z BIP – również wypowiemy umowę na obsługę BIP-u.
Wynika to z wielu problemów typu znikająca treść dokumentów, problem z otwieraniem
załączników itp.

Do p-tu 6. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady odczytała pismo skierowane do Burmistrza i Rady Miejskiej
w sprawie dewastacji i zanieczyszczenia stadionu miejskiego. Zwróciła się z prośbą do
Prezesa Spółki „Mig-Ma”, aby pracownicy Spółki bardziej zadbali o czystość i porządek na
stadionie. Miała również w tej sprawie telefony mieszkańców.

Marek Materka – Prezes Spółki „Mig-Ma” – po ryneczku sobotnim pracownicy sprzątają
stadion, a za dwa dni znów jest stadion zanieczyszczony. Prosiłby, aby w tygodniu
dokonywali sprzątania na stadionie pracownicy z robót publicznych.

Rafał Zajączkowski – zapytał, czy było spotkanie ze związkami zawodowymi ZGK i czy
związki wyraziły opinię w sprawie restrukturyzacji Zakładu? Zapytał również, czy znana jest
wartość majątku ZEC-u w przypadku zbycia udziałów?

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – spotkanie ze związkami zawodowymi
odbyło się, w spotkaniu nie mógł wziąć udziału, ale uczestniczyła w nim Pani Skarbnik i
radca prawny.

Waldemar Kardasz – Radca prawny – związkowcy pytali, na czym ma polegać
restrukturyzacja Zakładu, a my staraliśmy się wyjaśnić tę kwestię. Związki na bieżąco będą
informowane o podjęciu kolejnych etapów restrukturyzacji.
Co do wartości majątku ZEC – radni podejmując uchwałę dali delegację Burmistrzowi do
wydzielenia majątku, który będzie przypisany do samorządowego zakładu budżetowego i do
spółki. Po wydzieleniu tego majątku będziemy znali jego wartość.

Grzegorz Ambroziak – każdy, kto słucha informacji o stanie ekonomicznym naszego kraju,
wie, że nasze państwo zbliża się do progu bezpieczeństwa 55% deficytu. Zwraca uwagę, że
w momencie kiedy państwo przekroczy ten próg, będziemy mogli zapomnieć o wszelkich
inwestycjach, jest to niezwykle niebezpieczna sytuacja. Ma nadzieję, że ten „czarny
scenariusz” nie sprawdzi się w naszym przypadku.
Z ta sytuacją wiążą się problemy w zakresie pomocy społecznej, funduszu pracy - na co
państwo przeznacza coraz mniej środków. W dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie Rady
Zatrudnienia, na której będzie opiniowany podział środków z Funduszu Pracy. W ubiegłym
roku Powiat Kutnowski na prace publiczne dysponował kwotą 12 mln zł, była to kwota, która
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zabezpieczała możliwość pomocy bezrobotnym w różnym zakresie. W tym roku ogólna pula
środków w zakresie funduszu pracy to około 4 mln zł, czyli 30% środków, jakie mieliśmy w
roku ubiegłym.

Waldemar Bartochowski – uczestniczył w spotkaniu z pracownikami będącymi członkami
związków zawodowych ZGK, z naszej strony padło zapewnienie pracowników, że ilekroć
będą oni widzieli potrzebę spotkania się z Burmistrzem i Skarbnikiem Gminy, by omówić
pewne kwestie dotyczące procesu restrukturyzacji, jesteśmy do ich dyspozycji. Takie
spotkania mogą być organizowane na każdym etapie restrukturyzacji.

Grzegorz Ambroziak – będziemy starali się, aby zmiana komercjalizacyjna wpłynęła nie
tylko na jakość pracy pracowników, ale także na ich bezpieczeństwo zatrudnienia. Nie
chcemy podejmować kroków rewolucyjnych, które od razu burzyłyby cały zakład i dzieliły go
na poszczególne działalności. Będziemy obserwować funkcjonowanie zakładu w nowej
formie organizacyjnej i następnie decydować o dalszych etapach komercjalizacji. Być może
kondycja finansowa zakładu odwiedzie nas od dalszych podziałów.

Rafał Zajączkowski – zapytał, jakie przewiduje się dalsze losy Zakładu Komunikacji
Miejskiej?

Grzegorz Ambroziak – na najbliższe miesiące działań nie przewiduje się prywatyzacji tej
części działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej.

Rafał Zajączkowski – zwrócił uwagę, aby dotacje, jakie przekazuje gmina do ZGM i ZKM
nie przeszły do firm spoza terenu naszej gminy, żebyśmy środkami gminnymi nie bogacili
innych gmin.

Matylda Jakubowska-Czaja – pracownicy szkół i członkowie organizacji pozarządowych
zostali ostatnio przeszkoleni w zakresie składania nowych wniosków w ramach zadań
publicznych. Prosi, aby w tej kwestii przeszkolić również członków Komisji, która będzie te
wnioski rozpatrywała.

Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr V/11 z dnia 25 lutego 2011 r.

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr V/11 z dnia 25 lutego 2011 r.

Za przyjęciem Protokołu Nr V/11 z dnia 25 lutego 2011 r.

głosowało -  15 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 8. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła VI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska
Protokolant:

M. Charążka
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